
PROTOKÓŁ NR XXXI/2013 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 30 października 2013 r. 

 

  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) Zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokółu od nr 2 do nr 5. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Pan Stanisław Zdyb – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

 

Wszyscy uczestnicy sesji Rady Gminy uczcili minutą ciszy pamięć zmarłego śp. 

Tadeusza Mazowieckiego – byłego Premiera RP. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy 

obecności. Na stan 15 Radnych w sesji udział wzięło 13 Radnych, nieobecni byli Pan 

Tadeusz Czarnecki - Wiceprzewodniczący Rady Gminy i Pan Wiesław Piotrowski – 

Radny. W związku z tym sesja może podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 
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Na sekretarza obrad została powołana Pani Katarzyna Staszewska – Radna, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - do proponowanego porządku obrad Pan 

Wójt zgłosił pisemnie dodanie podpunktu 8 w punkcie 7 – podjęcie uchwały                      

w sprawie Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego. Projekt uchwały był przedstawiony 

na posiedzeniach Komisji (pismo z dnia 28.10.2013 r. stanowi załącznik nr 6 do 

protokółu). 

 

Porządek obrad z w/w poprawką przegłosowano: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Porządek obrad z poprawką przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokółu Nr XXX/2013 z sesji Rady Gminy w Strawczynie                 

z dnia 8 października 2013 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - protokół był wyłożony do wglądu                    

w Urzędzie Gminy i zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Gminy.  

Zwrócił się z zapytaniem - czy ktoś z Radnych ma uwagi i propozycje do protokółu?  

 

Do protokółu nie wpłynęły uwagi i zastrzeżenia. 

 

Przyjęcie protokółu przegłosowano: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  



3 

 

Głosowało 13 Radnych. Protokół Nr XXX/2013 z sesji Rady Gminy z dnia                            

8 października 2013 r. przyjęto jednogłośnie w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Radna – mam zapytanie do Pana Wójta, zapytanie 

wynikło kilka minut temu – dlaczego Pan Wójt nie wita się ze wszystkimi Radnymi, 

tylko z wybranymi? Czy są równi i równiejsi? Bo ja też bym chciała, żeby Pan Wójt 

się ze mną przywitał. 

 

Pani Bożena Szcześniak – Radna zwróciła się z zapytaniem do policjanta Komisariatu 

Policji w Strawczynie – czy numer telefonu komórkowego podany przez poprzedniego 

Komendanta Policji jest aktualny? Często korzystała z tego numeru i chciałaby mieć. 

 

Pan Tomasz Krężołek – policjant Komisariatu Policji w Strawczynie wyjaśnił, że w tej 

chwili numer telefonu jeszcze nie jest aktualny, nowy Komendant poda numer 

telefonu. Zapytanie przekaże Komendantowi. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - Komendant obiecał, że weźmie udział                

w następnej sesji i będzie można zadawać pytania.    

 

Ad. 6. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwały Rady Gminy                

podjętej na sesji w dniu 8 października 2013 r. oraz informację z pracy Wójta Gminy 

między sesjami Rady Gminy. 

Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesji w dniu 8 października  

2013 r. stanowi załącznik nr 7 do protokółu. 
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Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr 8 

do protokółu. 

 

Przedstawione informacje zostały przegłosowane: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Rada Gminy przyjęła jednogłośnie przedstawione informacje. 

 

Ad. 7. 1)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Strawczyn na 2013 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad zawrócił się z zapytaniem czy potrzebne są wyjaśnienia 

Pani Skarbnik na temat projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

Strawczyn na 2013 r.? 

 

Radni zdecydowali, że wyjaśnienia są niepotrzebne. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała – Komisja Budżetu i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie 

wprowadzone zmiany w budżecie gminy na 2013 r. 

 

Pani Teresa Raczyńska - Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej – 

połączone Komisje Samorządowa i Gospodarki Komunalnej zaopiniowały pozytywnie 

projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały przegłosowano: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXI/238/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała XXXI/238/2013 stanowi załącznik nr 9 do protokółu. 



5 

 

Ad. 7. 2)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2013-2023 

 

Pan Przewodniczący obrad poprosił o poprawienie daty w § 2 treści uchwały – zamiast 

„14 sierpnia 2013 r.”, powinno być „19 września 2013 r.”, jest to błąd pisarski. 

Poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach Komisji i zawrócił 

się z zapytaniem czy Pani Skarbnik ma przedstawić wyjaśnienia do projektu uchwały? 

 

Radni stwierdzili, że nie ma takiej potrzeby. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji 

poinformowała, że opinia Komisja Budżetu i Inwestycji odnośnie projektu uchwały 

jest pozytywna. 

 

Pani Teresa Raczyńska - Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała, że połączone Komisje Samorządowa i Gospodarki Komunalnej 

również zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przegłosowano projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie  

Finansowej Gminy Strawczyn na lata 2013-2023 z autopoprawką:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXI/239/2013 wraz z autopoprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXI/239/2013 stanowi załącznik nr 10 do protokółu. 

 

Ad. 7. 3)  

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o przyznanie środków               

z funduszu sołeckiego 
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Pan Przewodniczący obrad poinformował, że wszystkie Komisje zaopiniowały 

pozytywnie projekt uchwały o przyznaniu środków z funduszu sołeckiego dla sołectwa 

Promnik. 

 

Przegłosowano projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o przyznanie 

środków z funduszu sołeckiego: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXI/240/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXI/240/2013 stanowi załącznik nr 11 do protokółu. 

 

Ad. 7. 4)  

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o przyznanie środków               

z funduszu sołeckiego 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – sprawa dotyczy sołectwa Hucisko, była 

wyjaśniona na Komisjach, również wszystkie Komisje zaopiniowały pozytywnie 

projekt uchwały o przyznaniu środków z funduszu sołeckiego. 

 

Przegłosowano projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o przyznanie 

środków z funduszu sołeckiego: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXI/241/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXI/241/2013 stanowi załącznik nr 12 do protokółu. 

 

Ad. 7. 5)  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania 

i wdrażania Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Strawczyn 
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Pan Przewodniczący obrad zawrócił się z zapytaniem czy potrzebne są dodatkowe 

wyjaśnienia do projektu uchwały? 

 

Radni stwierdzili, że nie ma takiej potrzeby, nie zgłosili uwag i propozycji. 

 

Projekt uchwały przegłosowano:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXI/242/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXI/242/2013 stanowi załącznik nr 13 do protokółu. 

 

Ad. 7. 6)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki                    

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2013  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że jest autopoprawka w załączniku do 

uchwały – uwzględniony jest punkt 10 „Dofinansowanie sportowców w zakresie 

dożywiania zawodników na meczach wyjazdowych oraz zakup ubrań  sportowych”,            

w poprzednim załączniku nie było dodanej części zdania: „oraz zakup ubrań  

sportowych”. 

Ponieważ pojawiły się oszczędności ok. 2 000 zł w punkcie 10, gdzie łączna kwota 

wynosi 5 689 zł, zgłoszony został wniosek, aby zaoszczędzone pieniądze przeznaczyć 

na ubrania sportowe. Na posiedzeniach Komisji omawiany był projekt uchwały przed 

autopoprawką. 

 

Pani Teresa Raczyńska - Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

poinformowała – Komisje Samorządowa i Gospodarki Komunalnej na wspólnym 

posiedzeniu złożyły wniosek o przeznaczenie oszczędności w kwocie 2 000 zł na 

zakup ubrań sportowych. 
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Projekt uchwały z autopoprawką przegłosowano: 

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXI/243/2013 wraz z autopoprawką podjęto 

jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXI/243/2013 stanowi załącznik nr 14 do protokółu. 

 

Ad. 7. 7)  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/234/2013 Rady 

Gminy w Strawczynie z dnia 19 września  2013 r. w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych przedszkoli prowadzonych przez 

osoby prawne i fizyczne, dla niepublicznych przedszkoli oraz innych form 

wychowania przedszkolnego, prowadzonych na terenie gminy Strawczyn oraz 

ustalenia trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – zmieniły się przepisy i należy zmienić 

uchwałę Nr XXIX/234/2013, dlatego przedłożony jest powyższy projekt uchwały. 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

Zawrócił się z zapytaniem czy - potrzebne są wyjaśnienia do projektu uchwały? 

 

Radni stwierdzili, że nie ma potrzeby przedstawiania wyjaśnień. 

 

Projekt uchwały przegłosowano:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXI/244/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXI/244/2013 stanowi załącznik nr 15 do protokółu. 

 

Ad. 7. 8)  

Podjęcie uchwały w sprawie Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego 
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Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Komisje zaopiniowały pozytywnie 

projekt uchwały. Rada Gminy powinna podjąć uchwałę o przystąpieniu do 

Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego, ponieważ będzie przydatna przy pozyskiwaniu 

środków z zewnątrz. 

Zawrócił się z zapytaniem - czy potrzebne są dodatkowe wyjaśnienia do projektu 

uchwały? 

 

Nikt z Radnych nie zgłosił potrzeby przedstawienia wyjaśnień. 

 

Projekt uchwały przegłosowano:  

- za – 13, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 13 Radnych. Uchwałę Nr XXXI/245/2013 podjęto jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XXXI/245/2013 stanowi załącznik nr 16 do protokółu. 

 

Ad. 8. 

 Odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – bardzo się cieszę, że doszliśmy już do takich 

problemów, tylko się z tego trzeba cieszyć, że nie mamy innych poważnych spraw do 

rozstrzygania na sesji i pytań do Wójta. Dołożę staranności, żeby się to nie 

powtórzyło. 

 

Ad. 9.  

Komunikaty i ogłoszenia 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że wpłynęło pismo z Urzędu Skarbowego 

w Kielcach dotyczące analizy oświadczeń majątkowych Radnych (pismo znak: 

AP/072-68/13, BA 201379/13 z dnia 03.10.2013 r. w zał.). 
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Oświadczenia bez uwag wypełnili: Pan Stanisław Kozieł, Pani Monika Kubała, Pani 

Katarzyna Staszewska i Pan Bogdan Woźniak. 

Radni otrzymali informacje o uwagach do swoich oświadczeń, niektóre z nich są 

następujące: 

1) Pan Czarnecki Tadeusz - nie podał przychodu i dochodu osiągniętego                        

z prowadzonej działalności gospodarczej i nie podał adresu zamieszkania osoby 

składającej oświadczenie, 

2) Pani Dziewanowska Anna – nie podała adresu zamieszkania osoby składającej 

oświadczenie, 

3) Pan Kukulski Tadeusz – nie wpisał wyrazu „własność”,  

4) Pan Piotrowski Wiesław -  ma rozbieżność odnośnie powierzchni gospodarstwa 

rolnego, 

5) Pani Raczyńska Teresa – nie podała nazwiska rodowego, 

6) Pani Rządkowska Małgorzata – nie wyjaśniła, co się stało z samochodem.  

Sporo jest uwag dotyczących adresu i posiadanego gospodarstwa rolnego. 

Wpłynęło również pismo od Wojewody Świętokrzyskiego, w którym wymienione są 

nieprawidłowości w oświadczeniach wypełnionych przez Wójtów i Burmistrzów. 

Uwagi te nie dotyczą naszego Pana Wójta i Przewodniczącego Rady. 

Przed wypełnianiem oświadczeń za rok bieżący postaram się podczas sesji 

przypomnieć wszystkie uwagi.    

Wpłynęło wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach                   

z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Gminy (pismo znak: WK-60.22.3892.2013              

z dnia 18.09.2013 r. stanowi załącznik nr 17 do protokółu i pismo znak: WK-

60.22.3893.2013 z dnia 18.09.2013 r. stanowi załącznik nr 18 do protokółu). 

Przypomniał, że Radni zostali zapoznani z wystąpieniem pokontrolnym na 

posiedzeniach Komisji.  

Przytoczył niektóre nieprawidłowości i uchybienia (w większości drobne sprawy 

techniczne) oraz zalecenia pokontrolne, nieprawidłowości zostały poprawione, 

odpowiedź wysłana do Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Poinformował, że następną sesję planuje zwołać pod koniec listopada br. - będą 

uchwalone podatki, a na kolejnej - budżet gminy na 2014 r.  
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Pan Jerzy Kosowski – redaktor „Ziemi Strawczyńskiej” – ja  rzadko zabieram 

głos na sesjach Rady Gminy, albowiem czynię to w formie relacji z sesji w „Ziemi 

Strawczyńskiej”, ale dzisiaj zostałem zmuszony do zabrania głosu zaczepkami                     

w nielegalnej gazetce, która ukazuje się na terenie gminy pt. „Przejrzysta Gmina 

Strawczyn”, gdzie podpisuje się Pani Sołtys - Anna Kruszewska z Huciska. Są to 

zaczepki, bo jest tam chwytanie się informacji na temat pewnych drobiazgów. Ale 

m.in. autorka pisze tak: „I tu moja prośba skierowana do pana wójta. Jeśli już pan 

pisze artykuł do gminnej gazety to proszę się pod nim podpisywać panie wójcie. 

Przecież Ziemia Strawczyńska…” itd., itd. 

Oświadczam Państwu, że Wójt Gminy ani razu nie napisał artykułu do „Ziemi 

Strawczyńskiej” i go nie opublikowałem. Jeżeli Wójt ma coś do przekazania 

mieszkańcom, odbywa się to na zasadzie komunikatu Wójta i wtedy wiadomo kto ten 

komunikat zamieszcza, jest to zawarte w tytule – komunikat Wójta. Natomiast jeszcze 

raz powtarzam, że Wójt do tej pory, jak gazeta istnieje już prawie 15 lat nie napisał od 

siebie, bo nie musi żadnego artykułu. Gdyby taki materiał chciał opublikować, 

oczywiście, gdyby się zgodził, to by się podpisał.  

Prośba do autorki, żeby nie zarzucała publicznie rzeczy, które nie mają miejsca. 

Ja powiedziałem na wstępie, że w nielegalnej gazetce, w nielegalnej, bo z tego co 

wiem gazeta ma charakter powtarzalny, ukazuje się kilka miesięcy z pewną 

regularnością, a nie jest zarejestrowana w Sądzie Rejestrowym, podobnie, jak i nie jest 

zarejestrowany tytuł tej gazety. 

Prawo prasowe w rozdziale 4 - Organizacji działalności prasowej art. 19 mówi:  

„Wydawanie dziennika lub czasopisma wymaga rejestracji w sądzie wojewódzkim 

właściwym miejscowo dla siedziby wydawcy, zwanym dalej "organem rejestracyjnym". 

Do postępowania w tych sprawach stosuje się przepisy Kodeksu postępowania 

cywilnego…” itd. 

Wniosek o rejestrację powinien zawierać:  

1) tytuł dziennika, dokładny adres,  

2) dane osobowe redaktora naczelnego,  

3) określenie wydawcy, jego siedzibę i dokładny adres,  

4) częstotliwość ukazywania się dziennika lub czasopisma.  
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Postanowienia zarządzające wpis do rejestru sąd uzasadnia tylko na wniosek.  

Z tego co ja wiem, może się mylę, to mnie Pani sprostuje, ale nie skończyłem jeszcze. 

Dnia 10 maja tego roku Polska Agencja Prasowa podała informację pt. „Sejm 

znowelizował prawo prasowe” i w tej informacji jest napisane, że Sejm przyjął 

nowelizację ustawy prawa prasowego zakładającą, że niedopełnienie obowiązku 

rejestracji czasopism będzie wykroczeniem karanym grzywną. Sąd będzie mógł 

wymierzyć karę grzywny w wysokości do 5 000 zł.  

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – tak proszę Państwa z całą pewnością dla 

potwierdzenia moich słów przyniosę wypis – dokument, który dostałam z Sądu 

Okręgowego, podejrzewam, że w lipcu br., ponieważ o ile dobrze pamiętam 13 

czerwca br.… To prawda, co Pan powiedział na początku, ta gazeta nie była 

zarejestrowana, ale z czasem, w pewnym momencie, kiedy doszłam do wniosku, że 

jednak będę to ciągnąć, tak, jak posiadam numer Biblioteki Narodowej, którego też na 

początku nie miałam, ponieważ nie myślałam, że to też tak będzie wyglądało, 

wystąpiłam do Biblioteki Narodowej o nadanie tego numeru i od lipca br. moja gazeta 

jest zarejestrowana. Posiadam wypis z Sądu, na następną sesję przyniosę i się tym 

pochwalę. 

 

Pan Jerzy Kosowski – redaktor „Ziemi Strawczyńskiej” – to dobrze, może warto                 

w takim razie w stopce umieścić to, co jest wymienione w prawie prasowym: kto 

wydaje gazetę – nazwisko i imię… 

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – jest już oczywiście dokładna stopka na 

ostatniej stronie.  

 

Pan Jerzy Kosowski – redaktor „Ziemi Strawczyńskiej” – przepraszam. 

 

Pani Anna Kruszewska – Sołtys Huciska – w tej chwili już to wszystko się znajduje. 

Początkowo tak nie było, to prawda. Ja nie sądziłam, że to przybierze taką formę. 
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Myślałam, że wydam dwa – trzy egzemplarze. Natomiast w tej chwili wszystko jest 

już legalnie.  

 

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z prośbą do przedstawiciela Komisariatu 

– nadchodzą święta, chodzi o to, żeby patrol policji zwrócił uwagę na cmentarze 

zarówno przed świętem, w dniu Święta Zmarłych, jak i 2 i 3 listopada br., z tego 

względu, że zdarzają się kradzieże i inne nieprzyjemne historie. Przed cmentarzem               

w Chełmcach będą ustawione znaki ruchu jednokierunkowego, będą tacy, którzy będą 

chcieli łamać przepisy, stąd prośba, aby czasem pojawił się policjant. 

Zaprosił wszystkich Radnych, którzy nie byli na uroczystości związanej z wydaniem 

książeczki pt.: „Kapliczki i krzyże przydrożne gminy Strawczyn”, do obejrzenia 

wystawy pt.: „Historia w kapliczkach zapisana”.  

Podziękował za współpracę przy projekcie: Pani Henryce Cisowskiej – Dyrektor ZPO 

w Oblęgorku, Pani Jolancie Smolarczyk, Pani Marzenie Walczak i Panu Jarosławowi 

Skoczylas.   

 

Ad. 10.  

Zakończenie sesji    

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XXXI sesję, która rozpoczęła się, o godz. 13
00

, a zakończyła o godz. 13
55

. 

 

 

Protokołowała:    Sekretarz obrad:             Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak   Katarzyna Staszewska  inż. Stanisław Zdyb 


